
Bijlage 5: Verslag Sportcafé Maastricht West 
 

 
Datum: 28 juni 2017 
Aanwezig: Stichting beheer kantine West, RKVVL Polaris, dames gym, H.S.C.M, VVS CM, VV Daalhof, 
KNVB, ZVV Hazendans, SC Jekerdal, Maastrichtse skiclub,  MMRC, BC Rally, Stichting 
faciliteitengebouw Jekerdal, hardloopclub Jekerdal- maraton’86, Kompenij, en diverse raadsleden. 
 
Opening en inleiding door de voorzitter Benoit Hameleers 
 
Inleiding door wethouder Jim Janssen  
 
Wethouder Janssen ligt toe dat de Raad opdracht gegeven heeft voor een de nieuwe 
tarievensystematiek. Het doel is te komen tot een eerlijkere en simpelere tarievenstructuur met 
redelijke en betaalbare tarieven voor vereniging. En die meer inkomsten geeft voor de gemeente. 
Ook moet het verschil tussen de binnensport en buitensport verkleind worden. 
Op dit moment betalen de buitensportgebruikers verschillende tarieven voor het gebruik van 
dezelfde voorziening. Dit is niet ‘eerlijk’. De binnensport draagt 25% bij aan de kosten, de gemeente 
subsidieert 75% van de kosten. De buitensport draagt 3% van de kosten voor sportvelden en 
kleedlokalen en de gemeente subsidieert 97%. Voor de clubgebouwen draagt de gebruiker 14% bij 
van de kosten en subsidieert de gemeente 86%. Dit is niet meer uit te leggen. 
Het college stelt de gemeenteraad een kostprijs georiënteerde tarievenstructuur voor die in 2 fasen 
ingevoerd wordt. Eerst in 2 stappen harmoniseren. Harmoniseren leidt tot voordeel voor de ene 
vereniging en nadeel voor de andere vereniging. In het seizoen 2020-2021 komt een tariefsverhoging 
van 2% voor de velden en kleedlokalen en 5% voor de clubgebouwen. De binnensporttarieven blijven 
ongewijzigd. 
Vanavond gaat het om de systematiek. Het is een informatiebijeenkomst over de methodiek en 
consequenties voor de gebruikers. Er wordt niet verteld wie er hoeveel op vooruit of achteruit gaat.  
De inspraak vindt plaats in de 2e stadsronde van de Raad/september. 
De opmerkingen die verenigingen tijdens de twee sportcafés maken worden opgenomen in een 
verslag dat wordt bijgevoegd bij het raadsvoorstel. 
 
 
Toelichting kostprijsgeoriënteerde tarievenstelsel 
 
Joop Scherpenzeel geeft een toelichting op de systematiek en laat geanonimiseerd zien wat de 
consequenties zijn voor de buitensportverenigingen.  
 
Vragen en reacties uit de zaal en de antwoorden daarop 
 
Beantwoording van de vragen heeft plaatsgevonden door: Jim Janssen, Joop Scherpenzeel (HC 
Consultants) en Karin Munnichs (ambtenaar beleid sport) 
 
RKVVL Polaris: Waar gaan de extra inkomsten naar toe? 
De raad heeft de begroting Maastricht sport dit jaar bijgeplust met de afspraak dat de extra 
inkomsten van de tarievennota terug vloeien naar de algemene middelen. 
 
SCM: Wat gebeurd er als een vereniging de nieuwe tarieven niet kan betalen? 



Verenigingen die moeite hebben met de financiële consequenties van de nieuwe systematiek kunnen 
verenigingsondersteuning krijgen van Maastricht Sport. Er vinden geen aanpassingen in het tarief 
plaats. 
 
HSCM: Is het mogelijk om een sportveld te huren zonder kleedlokalen? 
Nee, elke sportvoorzieningen kan alleen gehuurd worden inclusief  kleedlokalen. Reden hiervoor is dat 
de kleedlokalen aangelegd zijn en dus ook gefinancierd moeten worden. 
 
Hardloopclub Jekerdal- maraton’86: Is het mogelijk het middenterrein van de atletiekbaan en de 
baan apart te huren? 
Dit wordt verder uitgezocht. 
 
SC Jekerdal: Er is momenteel voor kwaliteitsverschil van de kleedlokalen. Kan dit tot uitdrukking 
gebracht worden in verschillende tarieven voor verschillende kwaliteitsniveaus? 
Nee, een simpeler systeem biedt geen ruimte om voor de verschillende kwaliteitsniveaus een apart 
tarief te berekenen. Een net gebouwd lokaal of sportveld zo dan na bijvoorbeeld elke 3 jaar een ander 
tarief gaan krijgen. Wel willen we beter gaan omschrijven wat de gebruikers als minimum kwaliteit 
mogen verwachten. 
 
SC Jekerdal:Hoe lang worden deze tarieven gehanteerd? 
In het voorstel wordt een periode van 5 jaar, na invoering van taakstellingstarief A voorgesteld. 
 
Skiclub Maastricht: Hoe is de kostprijs opgebouwd? 
Kapitaallasten, onderhoudskosten, personeelskosten, gas/water/licht  etc. 
 
Sc Jekerdal: Hoeveel kleedkamers worden in rekening gebracht? 
Per veld wordt het gebruik van 2 kleedlokalen in rekening gebracht. Conform 
binnensportaccommodaties. Hierbij wordt verder onderzocht hoe dit te gaan doen als er bijvoorbeeld 
met meerder jeugdteam op 1 groot veld gespeeld gaat worden. 

 
Toelichting vervolgproces 
Na de zomer start het raadsproces. De planning zoals aangegeven kan wijzigen. De raad maakt haar 
eigen planning. In verband met de erg korte aansluiting van de zomervakantie op de 1e stadsronde 
van 5 september kan deze 2 weken naar achteren geschoven worden. Ook kan de Raad bijvoorbeeld 
kiezen voor een extra stadsronde. 
De invoering van de nieuwe tarieven wordt door het college als volgt voorgesteld aan de Raad: 

1. Invoeren van het harmonisatiemodel (dekkingspercentage sportvelden en kleedlokalen 3%, 
clublokalen 14%) met ingang van het seizoen 2018-2019 in 2 fasen:  

a. seizoen  2018-2019: 50% zowel voor de gebruikers die er op vooruit als op achteruit 
gaan. 

b. seizoen  2019-2020: 100% zowel voor de gebruikers die er op vooruit als op achteruit 
gaan. 

2. Invoeren van het taakstellingstarief  A met ingang van het seizoen 2020-2021. 
 
Slotwoord 
Jim Janssen dankt iedereen voor de aanwezigheid en de kritische inbreng. Deze wordt uiteraard 
serieus genomen. De gemaakte opmerkingen gaan via het verslag mee naar de raad, zodat die de 
opmerkingen kan meenemen in haar overwegingen. Vragen aan/opmerkingen voor de raad kunnen 
gemaild worden naar: raadsgriffie@maastricht.nl. 

Aanvullende vragen over dit onderwerp kunnen gesteld worden op sportbeleid@maastricht.nl 
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